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  Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Středočeská oblast  

č. 1/2021 

Den konání 19. 1. 2021 

Místo konání Kolín 

Čas  Od 10:00 Do 14:30  

     

Přítomnost členů OV Václav Drbal, předseda přítomen 

Ing. Pavlína Bůžková, 
člen OV 

přítomna 

Ing. Antonín Klauz, člen 
OV 

omluven 

Michael Moudrý, člen 
OV 

přítomen 

Ing. Michael Veselý, člen 
OV 

přítomen 

  

  

Přítomnost hostů Jana Nosková, sekretář Omluvena, pracovní neschopnost 

Přítomnost dalších osob    

  

 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání, základní informace. 

2. 
2.1 
2.2 

Základní 
SCM (oblastní, celostátní) 
Zápisy z VV, jednání Rady ČJF, a navazující témata 

3. Ekonomika 

4. 
4.1 
4.2 
4.3 
4.4 
4.5 
4.6 
4.7 
4.8 
4.9 
4.10 
4.11 
4.12 
4.13 
4.14 
4.15. 

Aktuální témata 
ZZVJ, vzdělávání 
Středočeská jezdecká liga, Národní pohár ČJF 
Refreshingy 
Pravidla, legislativa 
OPP 
Vyhodnocení za sezonu 2020 a jubilanti 
Disciplinární řízení 
Nové subjekty 
Investice 
OM 
Odstoupení M.Blažka 
Informace členům  – Covid opatření 
Postupy z důvodu aktuálních omezení 
Spolupráce s OV 
Termín dalšího jednání OV 

5. Rozhodnutí per rollam 

Usnesení k bodu 
č.1 

OV schvaluje navržený program a akceptuje informaci o pracovní neschopnosti sekretářky. 
Zápisem pověřena ing. Bůžková, ta je i pověřena zasláním všech podnětů pro VV. Současně 
bylo schváleno, že u všech nezbytných případů je zastupováním sekretářky pověřena 
ing.Bůžková, a z uvedených důvodů jí budou zasílány kopie e-mailů pro oblastního 
sekretáře. 
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Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

 
2.1. 

Oblastní SCM: 

Probíhají jednání na kraji pro sezonu 2021, podpora by měla pokračovat, o její výši se jedná. 

Plánování dalších akcí bude pokračovat po jeho ukončení nouzového stavu vládou ČR. 

Aktuálně probíhá výběr nových účastníků, za ty, kteří přestoupí do republikových SCM, a 

stále trvá možnost pro nové zájemce se do projektu zapojit dodatečně.  

Co se týká republikových SCM, OV konstatuje, že má pouze částečné informace, a 

žádá VV o informaci o vybraných účastnících platnou pro rok 2021. 

Usneseni 2.1 OV bere na vědomí a schvaluje. 

2.2. Aktivity a zápisy VV, jednání Rady 

VV 12.11. 

 OV zaslal dotaz GS ohledně formátu Zápisů – trvá dle předchozího zápisu  

 Specifikace položek v bankovních výpisech – stále trvá. Je třeba zajistit, aby všichni 

placení dle DPP obdrželi příslušné výplatnice, dle toho lépe mohou určit platby a 

navíc budou informováni o výši sražené daně. Sekretářka ověří platby pro vedoucí 

ekip a ing. Bůžková požádá o zaslání výplatnic k DPP. 

 Stále trvá stav, kdy nejsou dostupné přílohy, na které zápisy odkazují, a chybí i 

hodně dokumentů určených pro veřejnou část. OV žádá VV o informaci, kde jsou 

umístěny potřebné materiály, systému Vario dosud nejsou. 

Rada 10.12. 

- Kategorizace závodišť (vazba na kategorizaci závodů) – V.Drbal a P.Bůžková 

připraví návrh za OV - trvá 

VV - další: 

- Změny v kalendáři závodů, akce a seriály – nejsou uveřejněny všechny 

potřebné informace. Sekretářka nyní vede jednoduchou tabulku se zrušenými či 

přesunutými závody kvůli informovanosti.  

- OV žádá o souhrnnou informaci o existenci komisí pro IT a legislativu – zda 

byly zrušeny a nebo bude aktualizováno jejich složení, ev. jakou cestou. 

- OV se dotazuje a vyjadřuje nespokojenost nad skutečností, že nebyl nikdo 

s oblasti osloven a požádán o návrh obsazení komise rozhodčích. 

Dokud nebudou jasně zodpovězeny uvedené dotazy, OV oblasti se na daných 

aktivitách odmítá podílet a nebude je akceptovat.  

Usnesení 2.2 OV vznáší dotazy na uvedené body, bude předáno k projednání VV. Trvá. 
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Ekonomika: 
P. Bůžková informovala po konzultaci s p.Pařenicovou, že stále nejsou doúčtovány výhry za 
OM všestrannost a spřežení. Položky OPP jsou doúčtovány a bylo účtováno o odměnách 
za vedoucí ekip na MČR, ale je třeba zkontrolovat, zda se jednalo o všechny případy. 
Sekretářka oblasti na základě ověření zjistila, že některé smlouvy dosud nebyly podepsány 
ze strany ČJF. Současně budou vyžádány výplatní listiny ke všem DPP. 
Příjmy za ostatní poplatky (ZZVJ) ještě nebyly aktualizovány. 
P.Bůžková bude průběžně v návaznosti na dostupné údaje v přístupu Vario konzultovat stav 
zaúčtovaných položek s p.Pařenicovou. 
OV se dotazuje členů VV, kdy je plánováno jednání Rady a nebo skupiny zástupců 
oblastí pro ekonomiku – považuje za důležité včas dořešit nedočerpané prostředky 
OPP, investice včetně úprav JISu a upřesnění některých postupů účtování a 
administrace. OV rozhodl, že za naši oblast budeme trvat na tom, aby nevyčerpané 
prostředky OPP byly v rámci účtování na rezervní fond využity ve prospěch oblastí. 
Dále budeme trvat na zachování všech dalších nevyčerpaných rezerv oblasti a 
zachování stejného systému pro určení výše roční částky pro provoz oblastí. Co se 
týká stanovení priorit v rámci rozpočtu ČJF na rok 2021 budeme trvat na tom, aby se 
tato tematika řešila mimo rozpočty oblastí. 
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Bylo jednáno o návrhu M.Moudrého finančně podporovat pořadatele závodů s nízkými počty 
startujících. Mimo jiné je v takovém případě komplikací forma vyúčtování podpory tohoto 
charakteru, tento typ pořadatelů mívá problémy s administrací. 
OV očekává, že bude v nejbližší době uveřejněn přehled vzorových smluv a možných 
forem a metodiky pro poskytování finančních příspěvků ze strany OV. 

Usnesení č.3 OV bere na vědomí informace o ekonomice oblasti a schvaluje další komunikaci. 

4.1 ZZVJ 2021, vzdělávání 

Nově odsouhlasené body pro ZZVJ byly doplněny návrhem nového vzdělávacího systému 

od p.Šalkové, o obsahu všech dokumentů bylo diskutováno. 

OV konstatuje, že s ohledem na to, že nový systém je založen na budoucí akreditaci  

ČJF pro všechny úrovně vzdělávání, není pro rok 2021 reálné pracovat dle nového 

systému. OV tedy žádá VV, aby zajistil přednostně nutné úpravy stávající metodiky 

s doplněním metodiky pro nové úpravy ZZVJ. 

Současně žádá o upřesnění nových úprav z pohledu ekonomiky,  výslovně žádá o 

součinnost s oblastmi s nejvyššími počty akcí, a do nutných úprav pro rok 2021 

zahrnout i opravy v testech ZZVJ. 

Ing. Bůžková je pověřena zpracováním všech připomínek OV k dodaným materiálům do 

samostatného dokumentu, ten bude následně odeslán na VV. 

ZZVJ 2021: 

S ohledem na vývoj situace OV ruší ZZVJ i v měsíci únoru. 

Byl schválen na základě žádosti další termín: 29.3.2021 Čtyřkoly 

 

Usnesení č.4. OV schvaluje výše uvedené k ZZVJ  

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.2. SJL 2020, 2021 

 Webové a FB stránky SJL jsou funkční, na stránky jsou vložena pravidla. Na web 

oblasti vloží informaci a prolink sekretářka oblasti 

 V případě komplikací v průběhu sezony budou termíny a pořadatelé jednotlivých kol 

a finále aktualizováni 

Žebříčky za sezonu 2020 byly umístěny sekretářkou na web oblasti. 

Byla schválena výše výher tak jako v předchozí sezoně – dětem a juniorům  formou 

poukázek, ostatním finanční.  

Usnesení č.4.2. OV bere na vědomí a schvaluje jednotlivé body. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.3. 

 

Refreshingy: OV plánuje v období počátku roku uspořádat refreshingy pro všechny 

kategorie funkcionářů, s ohledem na situaci s koronavirem konstatuje, že jejich forma a 

termíny budou upřesněny. Jako školitel bude preferován M.Blažek.  

Usnesení č.4.3 OV schvaluje výše uvedené. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.4. 

 

Pravidla, legislativa: 

Je jmenován M. Moudrý jako zástupce oblasti pro koordinaci pro změny pravidel. Na základě 

usnesení OV z minulého zápisu byla doručena informace, že koordinací úprav legislativy a 

vzdělávání je pověřen p.Radovan Šalek, a že bude OV kontaktovat. M.Moudrý členy OV 

informoval, že dosud nebyl nikým kontaktován, kontaktována nebyla ani sekretářka a ani 

jiný člen OV. 

OV rozhodl, že osloví M.Blažka, člena oblasti, s žádostí o spolupráci s OV v oblasti 

konzultací legislativy. 

V rámci připomínek k pravidlům OV plně podporuje aktuální verze a změny 

zpracované M.Blažkem. Současně žádá z důvodu změn v organizaci řešení všech 
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legislativních úprav a nedostatečné informovanosti a dalším průběhu, o prodloužení 

termínu pro konzultace s oblastmi v rámci úprav pravidel, vzdělávání a další 

legislativy. 

Usnesení č.4.4. OV bere na vědomí schvaluje výše uvedené. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 

4.5 OPP – doplnění bodu 2.2. 
Co se týká podpory akcí pořádaných přímo subjekty a pořádání akcí podporovaných 
z oblastních prostředků, to bude upřesněno po schválení rozpočtu pro rok 2021. 

Usnesení 4.5. OV bere na vědomí. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.6 Jubilanti Středočeské oblasti 
Sekretářka zaslala členům OV seznam všech jubilantů. OV rozhodl, že všem bude v daném 
termínu odesláno blahopřání poštou (zajistí sekretářka oblasti), a do příštího jednání OV 
členové navrhnou, kteří budou vyhodnoceni i individuálně. 
Z důvodu nemožnosti předání všech ocenění na Galavečeru je předběžně plánováno 
slavnostní vyhodnocení při OM skoky. 

Usnesení 4.6. OV schvaluje a bere na vědomí. 

4.7 Disciplinární řízení: 
V neveřejné části JISu byly uveřejněny zápisy z disciplinárních řízení. 
Co se týká kauzy rozhodčích OV ji považuje za uzavřenou a považuje za samozřejmé, že 
nikdo ze zúčastněných nebude činit kroky proti OV a oblasti. 

Usnesení 4.7. OV schvaluje a bere na vědomí. 

4.8 Nové subjekty – OV schválil vznik nových subjektů: 
JS Předboř, Věra Kabelková, Říčany 
JS Janis Václavy, Martina Poštová, Václavy 
JK Rebellian, Tereza Blechová, Zbýšov 
Chovatelská iniciativa JK Calista, Mgr. Luboš Kožíšek, Mníšek pod Brdy 
FO Marie Andresová, Jíloviště Jezdecký oddíl Tělocvičné Jednoty Sokol Byšice 
 

Usnesení 4.8. OV schvaluje a bere na vědomí. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.9 Investice: 
Oblast na základě jednání Rady i přes nesouhlas s formou rozdělení nového investičního 
majetku dostala přidělenu pouze 1x FEI fotobuňku, 1x vodní příkop, 1x drezurní obdélník, 
1x skok ČJF. Byla dodána informace o pojištění a průběhu předání včetně dokumentace. 
Na základě požadavku sekretariátu a zaslání informace, kam a komu bude majetek předán, 
zašle sekretářka pro přípravu smluv následující informaci: 
Drezurní obdélník - JK Bártův dvůr Přeštěnice (vyzvedne přímo u dodavatele) 
Ostatní: Stáj Václav Kolín 
Školení na obsluhu fotobuněk se zúčastní více osob vč. zpracovávatelů výsledků (Kupr, 
Štván, Bůžková, Bůžek. 
OV dále zakoupí nové baterie do stávající, kterou má k dispozici ing.Gotvald a uvažuje o 
zakoupení jedné levnější a jednodušší fotobuňky z vlastních zdrojů – nový dodavatel 
Úchwat. 

Usnesení 4.9. OV schvaluje a bere na vědomí. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 

4.10 OM 
Příprava STP pro rok 2021 – trvá.  
Do společného dokumentu zapracuje p.Bůžková. 
Sekretářka oblasti je pověřena sestavením smluv na jednotlivá OM. Smlouvy zůstávají beze 
změny mimo doložku – OV je oprávněn sestavením sboru rozhodčích na jednotlivá OM ve 
spolupráci s pořadatelem. 
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Usnesení 4.10. OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:3 Proti:0 Zdržel se:1 Bůžková 

4.11. Odstoupení M.Blažka z funkcí ČJF: 
OV vyjadřuje plnou podporu všech jeho rozpracovaných dokumentů a aktivit, po zaslání 
všech zásadních informací bude trvat na dopracování všeho, co bylo v přípravě včetně 
nové struktury PJS.  
Současně žádá VV o informaci, jak budou nyní probíhat aktivity, které M.Blažek řešil 
(především koordinace konzultací a úprav legislativy a koordinace úprav JISu) a o 
informaci o plánované činnosti a složení legislativní a IT komise. Avízovaný vznik 
komise rozhodčích OV neakceptuje, nepovažuje za procesně správné vynechat 
z návrhů oblasti a jednotlivé komise – komise by měla být případně složena 
z rozhodčích – odborníků vyšší úrovně a současně by měly být zastoupeny všechny 
disciplíny. Viz bod 2.2. 

Usnesení 4.11. OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.12. VV uveřejnil ve svém zápise i následně na webu dobře srozumitelný přehled možných 
činností v návaznosti na protiepidemiologická opatření. Ten je umístěn i na webu oblasti, 
OV rozhodl, že bude opakovaně prezentován i přes FB oblasti a prolink zaslán subjektům. 

Usnesení 4.12. OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:4 Proti:0 Zdržel se:0 

4.13. V rámci aktuálního vývoje covidové situace OV konstatuje, že se dá předpokládat změna 
režimu a termínů pro organizaci akcí ČJF, případně i dalších aktivit, kterými se ČJF 
zabývá, především u těch, které jsou časově omezeny.  
OV proto žádá VV o zpracování jednotné oficiální veřejné informace, jak bude 
postupováno v případě všech aktivit termínově vázaných, a to především o 
upřesnění všeho, kde se dá očekávat zohlednění aktuálního stavu. 

Usnesení 4.13. OV schvaluje navržené. 

Hlasování Pro:4  

4.14. Z důvodu podnětu některých členů OV uvažuje z důvodu dlouhodobé nemoci A.Klauze 
oslovit k rozšířené spolupráci některého z aktuálně spolupracujících členů z Benešovska. 

4.15. Další jednání OV 
OV se shodl na termínu 16. 2. 2021 (ev.23.2.). 

Usnesení 4.15. OV schvaluje termín dalšího jednání. 

5. 
5.1. 

Schváleno per rollam 
OV v tomto období nemá žádné schválení per rollam. 

  
Z toho podněty pro Výkonný výbor ČJF: 

1. 
 

2. 
 
 
 
 

3. 
 
 
 

4. 
 
 

OV žádá o informaci o vybraných účastnících pro SCM na rok 2021. 
 
OV opětovně žádá o informaci, kde jsou umístěny potřebné materiály (přílohy), na které 

odkazují zápisy z jednání VV. 

Současně očekává, že bude v nejbližší době uveřejněn přehled vzorových smluv a možných 
forem a metodiky pro poskytování finančních příspěvků ze strany OV. 
 

Změny v kalendáři závodů, akce a seriály – OV žádá o oficiální informaci o postupu 

s ohledem na covidovou situaci. Totéž platí pro všechny termínově vázané aktivity, jako 

např. vzdělávání, disciplinární řízení … 

 

OV žádá o souhrnnou informaci o existenci komisí pro IT a legislativu – zda byly zrušeny, 

a nebo zda bude aktualizováno jejich složení, ev. jakou cestou. Dále se dotazuje a vyjadřuje 

nespokojenost nad skutečností, že nebyl nikdo s oblasti osloven a požádán o návrh 
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5. 
 
 
 
 

6. 
 
 
 
 

7. 
 
 

8. 
 
 
 

obsazení komise rozhodčích. Avízovaný vznik komise rozhodčích s ohledem na okolnosti 

neakceptuje, považuje za nutné její složení konzultovat s oblastmi a komisi sestavit 

z odborníků – zkušených rozhodčích ve všech disciplínách. Současně žádá z důvodu změn 

v organizaci řešení všech legislativních úprav a nedostatečné informovanosti a dalším 

průběhu, o prodloužení termínu pro konzultace s oblastmi v rámci úprav pravidel, 

vzdělávání a další legislativy. 

Dokud nebudou jasně zodpovězeny a upřesněny uvedená témata, OV oblasti se na daných 
aktivitách odmítá podílet a nebude je akceptovat. 
 
OV se dotazuje členů VV, kdy je plánováno jednání Rady, a nebo skupiny zástupců oblastí 
pro ekonomiku – považuje za důležité a nezbytné s oblastmi včas dořešit nutná témata - 
nedočerpané prostředky OPP, investice včetně úprav JISu, upřesnění některých postupů 
účtování a administrace, možnost plateb platebními kartami, priority rozpočtu 2021.   
 
OV konstatuje, že plánovaný nový systém vzdělávání je založen na budoucí akreditaci  ČJF 

pro všechny úrovně vzdělávání, dle toho jsou koncipovány připomínky za oblast zaslané 

v samostatné příloze. 

 

V rámci připomínek k pravidlům OV plně podporuje aktuální verze a změny zpracované 

M.Blažkem.  

 

OV žádá VV o konkrétní informaci, jak budou nyní probíhat aktivity, které M.Blažek řešil 

(především koordinace konzultací a úprav legislativy a koordinace úprav JISu) . 

 

 
 

  
        Zapsala: Pavlína Bůžková 


